
 
 
 
 
College van B en W van de Gemeente Hellendoorn 
Willem Alexanderstraat 7 
7442 MA Nijverdal 
 
 

N
ij
v
e
r
dal, 3 maart 2019 

 
Geachte College, 
 
De NS gaat de komende jaren achttien Overijsselse treinstations aanpakken. Zo komen er op 

meer stations toiletten en kunnen reizigers op meer plekken koffie kopen.  

In 2020 en 2021 komen er toiletten op stations in Kampen, Deventer, Rijssen, Holten, 

Mariënberg, Gramsbergen en Enschede. De stations Dalfsen, Ommen, Hardenberg, Raalte, 

Wierden, Almelo, Almelo De Riet, Borne, Hengelo, Goor en Oldenzaal worden in 2022-23 

verbeterd. 

In totaal worden in Nederland de komende jaren tweehonderd treinstations aangepakt. De NS 

investeert hiervoor 65 miljoen euro. 

Bovenstaande is 28 februari gepubliceerd op RTVOost. Een positief bericht wat 
GroenLinks betreft. Het maakt een treinreis prettiger en haalt automobilisten 
misschien over een keer voor het alternatief de trein te kiezen. Mooi ook dat 
Overijssel hier van profiteert. Echter het valt op dat (bijna) alle station op het traject 
Enschede-Zwolle worden aangepakt, maar dat Nijverdal wordt overgeslagen. Terwijl 
dit station wel dusdanig belangrijk wordt geacht dat de intercity er stopt.  
Ondanks dat het Nijverdalse station geen volwaardig treinstation is, wordt het wel 
door veel reizigers gebruikt. 
Voor het centrum van Nijverdal zou het de meerwaarde van een publiektoilet 
hebben; al geruime tijd een wens onder de inwoners van Nijverdal. 
 
Naar aanleiding hiervan heeft GroenLinks de volgende vragen: 
 

1. Was u op de hoogte van deze investering in achttien Overijsselse 
treinstations? 
Inmiddels hebben we ambtelijk, via de Regio Twente, informatie van de NS 
ontvangen. Het is niet voorbesproken, ook niet via de Provincie en het 
Bestuurlijk Overleg Mobiliteit. 

2. Hebt u moeite gedaan om in dit kader ook voorzieningen rondom het station 
van Nijverdal aan te vragen? 

3. Zo nee; waarom niet? 
Aangezien dit een zelfstandig besluit is geweest vanuit NS, was dat niet 
mogelijk. 

4. Zo nee; bent u bereid hiervoor een verzoek in te dienen. 



Zoals u aangeeft leeft er de wens voor een (extra) openbaar toilet in het 
centrum van Nijverdal.  Vanuit Keolis is er ook de wens om voor haar 
chauffeurs een toiletvoorziening te maken. Gezamenlijk zullen we NS 
bevragen naar de achtergrond en mogelijkheden voor voorzieningen in 
Nijverdal. 
 
Tegelijkertijd met het persbericht van de NS over de uitbreiding van 
stationsvoorzieningen (die overigens niet alleen om WC’s gaan, maar ook 
ander soortige voorzieningen, zoals een kiosk) ontvingen we ook de jaarlijkse 
beoordeling van de circa 350 stations in Nederland. Het station Daarlerveen 
en het station Nijverdal staan in de top 35. Ze zijn daarmee door de reizigers 
hoog gewaardeerd. Voor station Daarlerveen geldt dat 91% van de reizigers 
een score van 7 of hoger geeft. Voor station Nijverdal is dat een percentage 
van 85%. 

 
GroenLinks verzoekt u bovenstaande vragen in de commissie grondgebied van 6 
maart te beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groeten, 
Anja ter Harmsel 
 


